
Styremøte 8.4.2020 

 

Saker:  

1. Konstituering av nytt styre: Som vedtatt på årsmøtet 

2. Vi trenger å gjøre travlagsarbeidet i mere formelle former. Leder 

ønsker at vi bestemmer en form for dette på møtet. : Rannei legger 

møtereferater på hjemmesiden 

 

3. Registreringen i Brønnøysundregisteret. Dokumentene er klare, og 

Rannei og Kristine sender inn i Altinn i helga 

4. Aktiviteter i laget 2020 

Opprette spillkonto: laget har penger vi kan begynne med det, Trond 

foreslo 500kr pr uke, styret er enig.  

Vakter i laget: avventer coronnastatus. 

5. Økonomisk status: Trond og Knut går igjennom økonomien, betaler 

ut det som er utestående for arbeidet utført på løypa. 

6. Rettstrekket på Støa/Refsalen  

• Status Banen er nå ferdig uten toppdekke. 

• Fremdriftsplan: Jone skal slådde og vi må ha en dugnad for å plukke 

det som kommer opp av stein. Per og Jone skal forhandle om grus på 

Valberg og Per om bil fra sin arbeidsgiver. 

• Det må bestemmes i hvilke form rettstrekket skal driftes. : Forslag 

at det opprettes et veilag som overtar etter prosjektgruppa. Ønsket 

er at dette består av fem representanter bestående av grunneierene, 

leder og en til fra travlaget. Vi kan søke DU midler til vedlikehold. 

Kristine tar dette videre. 

 

7. Eventuelt 

Medlemslista: vi har noen som ikke har betalt, men DNT purrer nå, og 

vi gjør opp status på neste møte. 



Forslag at de som ønsker å bruke løypa skal være medlem i travlag og 

at vi skal stå for vedlikeholdsutgiftene. 

Travkjøringer i Sommer: Per tar forslag inn til styret i Krokheia at vi 

ikke avholder kjøring så lenge smittesporingskravet opprettholdes. 
 

 


